
201 - zapytanie, XXXI sesja Rady Miejskiej, 26 października 2016 r. 

Interpelujący radny: Jan Lange 

Radny zapytał, co takiego się dzieje na styku współpracy między Prezydentem Miasta a Wójtem Gminy 

Słupsk, że Prezydent nie wie, że pani Wójt jedzie do Rumunii, czy że powstaje nowa fabryka na 
terenie gminy, i dowiaduje się o tym, tak samo, jak radni, z prasy. Zapytał, co jest powodem tego 

braku współpracy? 

(Odpowiedzi podczas sesji udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki - archiwum transmisji 
obrad) 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/25634.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/23.html
https://youtu.be/t5OA_EyQfdc?t=3h55m43s
https://youtu.be/t5OA_EyQfdc?t=3h55m43s

